

أحكام وشروط شركة أوتو للتصدير والتوريد

OTO Terms and condition

1) يتعهد العميل بضمان ألا تحتوي الشحنات التي تتعامل معها الشركات المتعاقدة مع أوتو على (أ) أي شيء لا يمكن نقله بشكل آمن أو قانوني؛ (ب) أي شيء محظور بموجب أي قانون أو لائحة أو قانون؛ (ج) السبائك والعملية والشحنات لخطرة والمواد القابلة للاحتراق والمخدرات، وسوف تلتزم في جميع الأوقات بسياسة البضائع الخطرة لدى الشركات المتعاقدة مع أوتو؛ (د) الصكوك القابلة للتداول في شكل لحاملها مثل الشيكات/ المسودات لحاملها أو الحوالات النقدية أو السندات الإذنية أو سندات لحاملها أو شهادات لحاملها أو الطوابع أو التذاكر المفتوحة أو شيكات المسافرين غير المصنفة أو بطاقات الائتمان أو بطاقات ولكن ليس بما في ذلك بطاقات الهدايا. في حالة أن تتضمن شحنة تتعامل معها الشركات المتعاقدة مع أوتو بموجب هذه الاتفاقية أيًا من الإجراءات المذكورة أعلاه، (يتعهد العميل بالدفع عن أوتو ومسؤوليها ومديريها وموظفيها وممثليها) (وتعويضهم عن أي ضرر وجميع الأضرار أو التكاليف أو المطالبات أو الالتزامات، بما في ذلك أتعاب المحاماة المعقولة، التي يتكبدها أي من مستخدمي الشركات المتعاقدة مع أوتو الناشئة عن أو المتعلقة بخرق العميل للالتزامات الواردة هنا)

2) سيعلم العميل لأوتو عن محتويات كل شحنة وقيمتها الفعلية قبل استلام هذه الشحنات من قبل الشركات المتعاقدة مع أوتو ويتحمل العميل وحده المسؤولية عن أي بيان خاطئ عن الشحنة

3) سيزود العميل أوتو بجميع الوثائق اللازمة ويفي بجميع المتطلبات و الإجرائية للإسراع في تخليص الشحنات كما قد تطلب شركة الشحن

4) يؤكد العميل أن جميع البيانات والمعلومات المقدمة من العميل أو وكلائه فيما يتعلق بالشحنات ومبلغ الدفع عند التوصيل الذي يتعين على أوتو تحصيله بموجب هذه الاتفاقية ستكون صحيحة. سوف يقوم العميل بتعويض مستخدمي أوتو من أو ضد أي وجميع الأضرار أو التكاليف أو المطالبات أو الالتزامات أو النفقات (بما في ذلك أتعاب المحاماة المعقولة) التي تتكبدها أوتو الناشئة عن أو ذات صلة، بخرق العميل أو وكلائه للالتزامات بموجب هذه الاتفاقية أو أي استخدام غير قانوني لمبلغ الدفع عند التوصيل الذي تم جمعه وتحويله بموجب هذه الاتفاقية

5) أي غرامات قانونية أو رسوم تخزين أو مصاريف أخرى تُفرض نتيجة إجراءات الجمارك أو السلطات الحكومية أو فشل العميل في تقديم المستندات المناسبة و / أو الإعلان الصحيح عن المحتويات والقيمة الفعلية للشحنات و / أو الحصول على الترخيص المطلوب أو تصريح للشحنات سيكون لحساب العميل

1) Customer undertakes to ensure that Shipments handled by OTO will not contain (a) anything that cannot be transported safely or legally; (b) anything that is prohibited by any law, regulation, or statute; (c) bullion, currency, dangerous/hazardous Shipment, combustible materials, drugs/narcotics, and will at all times comply with OTO's Dangerous Goods policy; (d) negotiable instruments in bearer form like bearer cheques/drafts, money orders, promissory notes, bearer bonds, bearer share certificates, stamps, open tickets, uncashed travelers' cheques, credit cards, or SIM cards (but not including gift cards). In the event that a Shipment handled by OTO under this Agreement includes any of the aforementioned, Customer undertakes to defend, indemnify, and hold harmless OTO, its officers, directors, employees and representatives ("OTO Indemnitee"), from and against any and all damages, costs, claims, or liabilities, including reasonable attorney fees, incurred by any OTO Indemnitee arising out of or related to Customer's breach of the obligations herein.

2) Customer will declare to OTO the contents and actual value of each Shipment before such Shipments are collected by OTO. Customer will be solely liable for any mis-declaration of the Shipment.

3) Customer will provide OTO with all necessary documentation and fulfill all procedural requirements to expedite clearance of the Shipments as may be required by OTO.

4) Customer confirms that all statements and information provided by Customer or its agents relating to the Shipments and COD amount to be collected by OTO under this Agreement will be true and correct. Customer will indemnify and hold harmless OTO Indemnitee, from and against any and all damages, costs, claims, liabilities, or expenses (including reasonable attorney fees), incurred by OTO arising out of or related to, the breach by Customer or its agents of the obligations under this Agreement or any illegal use of the COD amount collected and remitted under this Agreement.

5) Any statutory penalties, storage charges or other expenses levied as a result of the actions of customs or governmental authorities or Customer's failure to provide proper documentation and/or correct declaration of contents and actual value of Shipments and/or to obtain the required license or permit for the Shipments will be to the account of Customer.